
 

                  
 
                                                
 
 
 
       

 
 

Sted:    Havnestyresalen 
Tidspunkt:   kl. 11:00 – 14:00 
 
Innkalte: Tor Arne Strøm, Bergit Svenning, Hilde Lillerødvann, Mette Hansen, Leif 

Sagen, Johnny Ronesen, Frode Forsmo 
 
Innkalte administrasjonen: Havnesjef Bjørnulf Tverå 
 Økonomisjef Øystein Lorentzen 
 
Tilstede: Tor Arne Strøm, Bergit Svenning, Johan Petter Røssvoll, Mette Hansen, 

Leif Sagen, Line Lund, Frode Forsmo 
Havnesjef Bjørnulf Tverå 

 Økonomisjef Øystein Lorentzen 
 
Evt. forfall bes innmeldt pr. e-post bt@moiranahavn.no. 
 
Til behandling foreligger 2 behandlingssaker og 4 orienteringssaker. 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
Representant Leif Sagen fremmet under sak 27 Annet- spørsmål om status i eiendomsforholdet ved 
Toraneskaia. 
Vedtak:   Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent. 
 
Beslutningssaker 
Sak 21/24 Godkjenning styreprotokoll 28.05.24  
Havnesjefens innstilling: 
Rana Havnestyre godkjenner protokoll fra havnestyremøte 28.05.24. 
 
Saksopplysninger:  
Protokoll fra havnestyremøte 28.05.24. er elektronisk godkjent av alle deltagere. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Styrets vedtak: 
Rana Havnestyre godkjenner protokoll fra havnestyremøte 28.05.24. 

Protokoll havnestyremøte  
 

Dato 02.09.24 
   
   
   



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

 
Sak 22/24 Møteplan 2024 (oppdatering)  
 
Havnesjefens innstilling: 
Møteplan for 2024 gjennomgås og evt. revideres. 
 
Saksopplysninger:  
 
Votering: 
 
Styrets vedtak: 
Rana Havnestyre planlegger følgende møteaktivtet i 2024: 

- 30. september 
- 16. oktober 
- 19. november 
- 4. desember 

 
 
Sak 23/24  Orientering - Regnskap pr. juni 2024 

Havnesjefens innstilling: 
Rana Havnestyre tar det fremlagte regnskapet pr. juni 2024 til orientering. 
 
Saksopplysninger:  
Havnesjefen og økonomisjefen fremla regnskap pr. juni 2024 med tilhørende statistikk. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Styrets vedtak: 
Rana Havnestyre tar det fremlagte regnskapet pr. juni 2024 til orientering. 
 
 
Sak 24/24  Orientering - Posisjonering – Rana/Forsvaret 

Havnesjefens innstilling: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering. 
 
Saksopplysninger:  
Havnesjefen og styreleder gjennomgikk status i arbeidene med posisjonering av Rana som 
beredskapshavn for allierte styrker. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

Styrets vedtak: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering. 
 
 
Sak 25/24  Orientering - Ventilasjon administrasjonsbygget 

Havnesjefens innstilling: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering. 
 
Saksopplysninger:  
Havnesjefen gjennomgikk status i arbeidene med nytt ventilasjon i administrasjonsbygget. Pga av funn 
av asbest i miljøkartleggingen øker kostnadene. Forventet byggekostnad er 2,1 mill. kroner. I bygge-
perioden vil Mo i Rana Havn måtte benytte andre kontorlokaler. Oppstart arbeider er mandag 9. 
september. Arbeidene forventes å ta ca 4 uker. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Styrets vedtak: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering. 
 
 
Sak 26/24  Orientering - frihavnområdet 

Havnesjefens innstilling: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering. 
 
Saksopplysninger:  
Helgeland Plast har ovenfor Mo i Rana Havn KF fremmet ønske om mindre utvikling av leiearealene slik 
at disse er bedre tilpasset deres drift, videre at man vil redusere støvproblematikk fra området. 
 
Votering: 
Havnesjefens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Styrets vedtak: 
Havnestyret tar informasjonen vedrørende prosjektet til orientering, og ber administrasjonen fortsette 
arbeidet med tilrettelegging. 
 
 
Sak 27/24  Annet 

Representant Leif Sagen fremmet spørsmål om status i eiendomsforholdet på Toraneskaia. Dagens 
festeavtale utløper 1.1.25. Det haster med å få oversikt over hvilke vilkår og leieperiode som er avtalt 
med Banenor etter utløp av dagens festeavtale. Rana kommunestyre behandlet saken i 2022 sak 89/22. 
 



 

                  
 
                                                
 
 
 
       

 
 
Styrets vedtak: 
Med utgangspunkt i vedtaket fattet av Rana kommunestyret i sak 89/22, ber Rana havnestyre om 
oppdatert informasjon fra Rana kommune hva gjelder: 

1) Hvilke arbeider er iverksatt for å sikre et langsiktig eie eller festeforhold over arealene som i dag 
brukes av havna og den aktører. Det bes om status i saken og hva som er avtalt med eier av 
eiendommen som leies av Mo i Rana Havn KF, herunder langsiktighet i festeforholdet. 

2) Status hva gjelder informasjon som er gitt til eventuelle aktører som jobber med alternative 
planer for fremtidig bruk av Toraneskaia, og som vil endre bruken bort fra dagens formål, om at 
det ikke er en del av den langsiktige strategien til kommunen. 

 
 
Neste havnestyremøte 30.09.24 


